
                      Protokół Nr  XLV/2010                      
z XXXVI Sesji Rady Gminy Celestynów

z dnia 25 lutego 2010 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                             -              Stefan Traczyk
Z-ca Wójta                                                 -                Wojciech Nastula
Sekretarz Gminy                                        -                  Dariusz Kołodziejczyk
Skarbnik Gminy                                         -                  Agnieszka Kurek
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa                                            -                   Paweł Tomala 
Dyrektor Gospodarki Komunalnej             -                   Magdalena Łukomska
Sołtysi                                                       -        wg załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości.  Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał  porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

      1)  zmiany  uchwały  budżetowej  na  rok  2010  polegającej  na  dostosowaniu  uchwały 
budżetowej  do wskazań i  zaleceń zawartych w uchwale nr  48/K/10 Kolegium RIO z dnia  03 
lutego 2010r.
       2) przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla gminy Celestynów na lata 2010 – 2015,
       3) przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości Celestynów w rejonie ulic Św. Kazimierza, Osieckiej, Wrzosowej i Partyzantów,
       4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członka ochotniczej straży pożarnej, który 
uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym  lub  szkoleniu  pożarniczym  organizowanym  przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę, 

5) zatwierdzenia projektu nr POKL.09.01.02 -14-109/09 ,,Kompetencje naszą siłą! Program 
wyrównywania  szans  edukacyjnych  wśród  uczniów  w  Gimnazjum  im.,,Skrytego”  w 
Celestynowie.

6) zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Celestynów na rok 2010,
7) zatwierdzenia do realizacji  projektu systemowego ”Szansa na lepsze jutro”  w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
8)  Wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  nieruchomości 

zabudowanej polożonej w Ostrowie nr 21.
9) Zaciągnięcia dlugoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2010r.
10) Zaciągnięcia dlugoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2010r.
11)Zbycia nieruchomości,
12)Wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu soleckiego,
13)Oddania w użyczenie na czas oznaczony cześci  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
14)Uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych;
15)Oddania w dzierzawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
16)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
17)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
18)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;



19)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 
zasobu Gminy Celestynów;

20)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 
zasobu Gminy Celestynów;

21)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 
zasobu Gminy Celestynów;

5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
7.    Sprawy różne.
8.    Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.
 

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych ze względu na to, iż jest on niespójny z przyjętym budżetem na 2010 rok oraz według 
Komisji Zdrowia wątpliwości budzą niektóre zapisy programu.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny  Piotr  Rosłoniec wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie 
zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  przez  Gminę Celestynów w 2010r.  (projekt  Nr  2).  Komisja 
Finansów i Inwestycji jednogłośnie wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad tego projektu ponieważ być 
może zmianie ulegną kwoty wynikłe z poprawek Komisji  Finansów i Inwestycji  do projektu zmian w 
budżecie. Ponadto na tą chwilę według Komisji  nie ma potrzeby zaciągania kredytu. Warto również 
poczekać do wykanania budżetu za pierwszy kwartał lub półrocze.

Wniosek został przyjęty 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec odczytała porządek obrad po zmianach.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

      1)  zmiany  uchwały  budżetowej  na  rok  2010  polegającej  na  dostosowaniu  uchwały 
budżetowej  do wskazań i  zaleceń zawartych w uchwale nr  48/K/10 Kolegium RIO z dnia  03 
lutego 2010r.
       2) przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla gminy Celestynów na lata 2010 – 2015,
       3) przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości Celestynów w rejonie ulic Św. Kazimierza, Osieckiej, Wrzosowej i Partyzantów,
       4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członka ochotniczej straży pożarnej, który 
uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym  lub  szkoleniu  pożarniczym  organizowanym  przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę, 

5) zatwierdzenia projektu nr POKL.09.01.02 -14-109/09 ,,Kompetencje naszą siłą! Program 
wyrównywania  szans  edukacyjnych  wśród  uczniów  w  Gimnazjum  im.,,Skrytego”  w 
Celestynowie.

6) zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Celestynów na rok 2010,
7) zatwierdzenia do realizacji  projektu systemowego ”Szansa na lepsze jutro”  w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
8)  Wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  nieruchomości 

zabudowanej polożonej w Ostrowie nr 21.
9) Zaciągnięcia dlugoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2010r.



10)Zbycia nieruchomości,
11)Wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu soleckiego,
12)Oddania w użyczenie na czas oznaczony cześci  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
13)Oddania w dzierzawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
14)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
15)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
16)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
17)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
18)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;
19)Oddania w dzierżawę na czas oznaczony części  nieruchomości  wchodzącej  w skład 

zasobu Gminy Celestynów;

5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
7.    Sprawy różne.
8.    Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2.
Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:

1. Czy jest  opracowany harmonogram remontu dróg po zimie. Jakie są priorytety naprawy dróg?

Zapytanie Pana Jana Czajki:
1. Rodzina  zmarłego  Pana  Szymona  Bociana  zwraca  się  z  wnioskiem  o  postawienie 

zmarłemu pominka. Prośba o zajęcie stanowiska w tej sprawie.

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1. Kiedy zostaną rozpoczęte i w jakim terminie ukończone prace przy punkcie przedszkolnym 

w Pogorzeli?

2. Gmina pozyskała dotację na utylizację eternitu. Dlaczego nie powstał do tej pory regulamin, 
który określałby zasady przyznawania tej  dotacji? Jakie będą kryteria przyznawania tych 
dotacji i w jakiej wysokości?

Interpelacje Radnej Teresy Błachnio :
1. Kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę końcówek kanalizacji w Celestynowie?

2. Czy jest podjęta decyzja w sprawie otwarcia punktu w Urzędzie Gminy celem pobierania 
podatku przez Sołtysa?

Interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1. W tamtym roku Wójt  wystąpił  do nadzoru budowlanego w sprawie drogi  dojazdowej  do 

składowiska odpadów w Świerku w sprawie wyjaśnienia stanu prawnego tej drogi. Co w tej 
sprawie wiadomo? Czy są dalsze działania? Czy wiadomio coś na temat projektu nowej 



drogi dojazdowej ze strony Otwocka? 

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:
1. Radny odniósł się do odpowiedzi na interepelacje z poprzedniej Sesji dotyczące braku w końcu 

roku  kontenerów  na  śmieci  segregowane  oraz  rozdrobnienia  gruzu  naprzeciwko  Urzędu. 
Powiedział,  że  dodatkowe  środki  między  innymi  na  ten  cel  zostały  przeznaczone  z 
dodatkowych  dochodów  na  sesji  w  listopadzie.  Podobnie  na  rozdrobnienie  gruzu  była 
przeznaczona kwota 10 000 zł i nie zostało to zrealizowane.

Interpelacje Radnego Michała Winiarskiego:

1. Jaki rodzaj szczepień ochronnych planuje sfinansować Urząd Gminy i dlaczego takie.

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:

                   1.  Czy jest możliwość, aby Gmina Celestynów nagrywała na żywo obraz i dźwięk z obrad Sesji  

           Gminy Celestynów. Relacje z Sesji byłyby umieszczane na stronie.  
        2. W zeszłym tygodniu w lokalnej prasie ukazały się artykuły Pana Wójta na temat podatków w 

            gminie Celestynów. Według Radnej publikacja wprowadzała czytelników w błąd. Czy i kiedy 

           Wójt zamierza sprostować informacje zawarte w artykule. Nie wszystkie podatki od osób fizycz-

           nych były tam wskazane. Nieprawdą jest to, że:,,naprawdę podatki realnie zmalały”.

      3.  Podczas obfitych opadów  pługi spychały śnieg do rowów. W związku z tym woda zalega na 
działkach w  Celestynowie przy ulicy Wrzosowej, Grabowej oraz w Glinie i Dąbrówce zamiast spływać 
do rowów. Kiedy rowy zostaną uprzątnięte? 

  

Ad. pkt 3.
Odpowiedź na interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:

1. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

        2.  Sekretarz powiedział, że projekt regulaminu jest już przygotowany. Natomiast jedna z sąsiednich

         gmin zwróciła się do RIO o interpretację, ponieważ zmieniła się ustawa o finansach publicznych i

         miejski fundusz ochrony środowiska został zlikwidowany. W związku z tym wysłano  zapytanie w

          jaki  sposób mają być te pieniądze wydatkowane. W ciągu miesiąca odpowiedź zostanie udzielona.

   

Odpowiedź na pytanie Pana Jana Czajki:
1. Sekretarz powiedział, że z punktu widzenia przepisów prawa gmina może dokonać pochówku, ale 
nie ma możliwości postawienia pomnika. Jednakże w związku z tym, że jest to ważna sprawa Gmina 
wystąpi o opinię prawną.

 Odpowiedź na interpelacje Radnego Michała Winiarskiego:
   1. Decyzja odnośnie rodzaju szczepionek jeszcze nie zapadła. Z uwagi na fakt, że koszt szczepienia 
przeciw pneumokokom jest wyższy  niż przeciw meningokokom to większość rodziców będzie w stanie 



zapłacić za szczepionkę przeciw meningokokom.

 Odpowiedź na interpelacje Radnej Teresy Błachnio:
1. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

2. Sekretarz powiedział, że w Gminie nie zostanie otworzony punkt do płacenia podatków, ponieważ każdy 
mieszkaniec gminy Celestynów może do godziny 17:00 udać się do banku Spółdzielczego w Celestynowie i 
tam też może dokonać wpłaty podatku i nie jest z tego tytułu pobierana żadna opłata. 

 Odpowiedź na interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1. Wójt  powiedział,  że  wystosował  pismo do nadzoru  budowlanego,  że  droga  dojazdowa do 

składowiska  odpadów  w  Świerku  jest  nielegalna  i  trzeba  ją  rozebrać.  Oficjalne  pismo  z 
odpowiedzią nie zostało do niego wystosowane. Natomiast pełnomocnicy firmy, która zarządza 
wysypiskiem złożyli  zawiadomienie do prokuratury,  ale  jest  to zdaniem Wójta jedynie próba 
blokowania działań Gminy. Wójt powiedział, że wystąpi z zapytaniem do Prezydenta Otwocka, 
czy jest projektowana nowa droga od strony Otwocka.

 
Odpowiedź na interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:
      1.  Wójt powiedział,  że wczoraj na Komisji  Ładu i  Środowiska były przedstawiane oferty,  jakie 
wpłynęły do Urzędu dotyczące selektywnego odbierania śmieci. Odpowiedź zostanie przygotowana na 
piśmie. Odnośnie rozdrabniania gruzu to pod koniec roku zaczęły się opady sniegu, które utrudniały 
prace. Ponadto pod koniec roku były proponowane kredyty, na które Radni nie wyrazili zgody i Gmina 
musiała wyznaczyć priorytety jeśli chodzi o wydatki. Od nowego roku Urząd jest w stałym kontakcie z 
firmą, która wykonuje rozdrabnianie gruzu. Jeżeli zejdzie śnieg to prace zostaną rozpoczęte.

Odpowiedź na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1. Wójt  powiedział,  że  zwróci  się  z  zapytaniem  do  firm,  zajmujących  się  nagrywaniem 

audiowizualnym.

2. Wójt  powiedział,  że artykuł  oparł  na danych z  referatu  podatkowego.  Te dokumenty  są do 
wglądu. W artykule są opisane podatki od osób fizycznych.  

      3.  Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Ad. pkt 4., ppkt 1
Rozpatrzenie i podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2010 polegającej 
na dostosowaniu uchwały budżetowej do wskazań i zaleceń zawartych w uchwale nr 48/K/10 
Kolegium RIO z dnia 03 lutego 2010r.

Pani  Skarbnik  Agnieszka  Kurek  powiedziała,  że  w  dniu  3  lutego  2010  roku  Regionalna  Izba 
Obrachunkowa uchwałą Nr 48/K/10 wszczeła postępowanie nadzorcze w sprawie uznania za nieważną

w  części  uchwałę  Nr  265/09  z  grudnia  2009  roku.  W  uchwale  RIO  przedstawiło  kilka  uwag  i 
wątpliwości. Pierwsza uwaga dotyczyła złego finansowania inwestycji, zbyt wysoka kwota kredytów w 
stosunku do planowanego deficytu. Autopoprawka do projektu uchwały na 2010 rok, przygotowana i 
przedłożona  przez  Wójta  uwzględniała  zalecenia  RIO,  między  innymi  poprawnie  określono  kwotę 
deficytu, jakrównież była zgodność między kwotą deficytu a kwotami kredytu wskazanymi w tabeli 2 a – 
wydatki majątkowe. Rada gminy wprowadzając poprawki do uchwały powinna również zwrócić uwagę 
na  aspekt  rachunkowy,  aby  poprawki  były  dokładne.  Druga  uwaga  dotyczyła  nieprawidłowego 
zaklasyfikowania  wydatków  na  zakup  sprzętu  medycznego  dla  SPZOZ.  W  opinii  RIO  dotyczącej 
projektu budżetu ten sposób finansowania nie budził wątpliwości. Wątpliowści pojawiły się dopiero po 
podjęciu  uchwały  budżetowej.  Zgodnie  z  zaleceniami  zawartymi  w  Uchwale  Nr  48/K/10  Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 3 lutego 2010 roku dokonano zmian w Uchwale 
Budżetowej Gminy Celestynów Nr 265/09 z dnia 29 grudnia 2009 roku aby doprowadzić do zgodności 
zapisy  Uchwały  z  przepisami  prawa  jak  również  do  spójności  z  poszczególnymi  załącznikami.  W 



związku z powyższym doprowadzono do zgodności  Tabelę Nr 2a z Tabelą Nr 1 oraz Tabelą Nr 2 
poprzez właściwy sposób rozmieszczenia kwot wydatków w tabeli. Doprowadzono do zgodności kwotę 
kredytów zaplanowaną na wydatki majątkowe w Tabeli Nr 2a z wysokością zaplanowanego na 2010 
rok deficytu. Dokonano zmiany klasyfikacji wydatków na zakup sprzętu medycznego dla SP ZOZ na 
właściwą,  zgodną z Rozporządzeniem Ministra  Finansów z dnia  24 czerwca 2006 roku w sprawie 
szczegółowej klasyfikacji. Doprowadzono do spójności Załącznik Nr 1 „Limity wydatków na wieloletnie 
programy  inwestycyjne  realizowane  przez  Gminę  Celestynów”  poprzez:dostosowanie  wysokości 
kredytów na zadania inwestycyjne w 2010 roku do zaplanowanych w Tabeli  Nr 2a „Plan wydatków 
majątkowych na 2010 rok” oraz zgodnych z wysokością deficytu na 2010 rok. Sporządzono również 
prognozę długu Gminy Celestynów na 2010 rok i lata następne aby ustalić łączną kwotę zadłużenia i 
spłat  rat  kapitałowych  zobowiązań  wraz  z  odsetkami  w  następnych  latach,  która  stanowi  element 
niniejszego  uzasadnienia.  Określono  okresy  realizacji  dla  poszczególnych  programów  wieloletnich 
realizowanych przez Gminę Celestynów. Dokonano weryfikacji kwot łącznych nakładów i wydatków na 
zadania  wieloletnie  w poszczególnych  latach  zawartych  w Załączniku  Nr  1:  -  w projekcie  uchwały 
zwiększono wydatki w 2010 roku na zadanie „Budowa ul. Rękasa i Inżynierskiej w Celestynowie” do 
kwoty  225.000,00  zł,  która  wynika  z  podpisanych  wcześniej  umów,  a  która  jest  wystarczająca  na 
wykonanie prac zaplanowanych na 2010 rok; decyzją Rady zwiększenie wydatku zostało wykreślone; - 
Rada  Gminy  Celestynów  wykreśliła  zadanie  „Wykonanie  projektu  i  budowa  przedszkola  w 
Celestynowie”  z  zadań  inwestycyjnych  realizowanych  w  2010  roku  zgodnie  z  zapisami  Uchwały 
Budżetowej na 2010 rok, mimo zaplanowanych w projekcie uchwały budżetowej na 2010 rok na ten cel 
środków. W takim stanie rzeczy wstrzymane zostały wszystkie prace inwestycyjne, nie są zaciągane 
żadne zobowiązania. W 2009 roku nie poniesiono żadnych wydatków, oraz nie zaciągnięto żadnych 
zobowiązań na zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi wraz z dokumentacja 
techniczną”.  W  związku  z  tym  okres  realizacji  zadania  uległ  zmianie  na  lata  2010-2012  i  został 
oszacowany  wstępny   ogólny  koszt  inwestycji  łącznie  z  projektem  na  kwotę  4.800.000,00  zł. 
Wcześniejsza kwota 700.000,00 zł (określona w załączniku WPI z Uchwały Budżetowej  z 2009 roku) 
dotyczyła kosztów projektu inwestycji. Wykreślono z Załącznika Nr 1 programy wieloletnie realizowane 
przez Samorząd Województwa Mazowieckiego. W związku ze zmianami zwiększa się deficyt o kwotę 
75 000 zł, w związku ze zwiększeniem środków na Zadanie:,,budowa ulicy Rękasa i Inżynierskiej w 
Celestynowie”. Kwota deficytu zostanie pokryta środkami z zaciągniętych kredytów. 

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że Rada Gminy pracowała i być może z tej przyczyny powstały te 
błędy, ale Komisja Finansów i Inwestycji na około 9 dni przed Sesją budżetową złożyła wniosek o to, 
aby projekt budżetu był dostosowany do zaleceń RIO. Z nieznanych przyczyn Wójt nie złożył projektu 
poprawionego tylko o zalecenia RIO, niemniej na Sesji w dniu 29 grudnia Komisja złożyła dość duży 
wniosek zawierający zmiany do projektu, w którym między innymi zobowiązała Wójta do dostosowania 
załączników  do  zmian.  Komisja  Finansów  i  Inwestycji  wprowadziła  do  projektu  szereg  poprawek. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawkami pozytywnie.

Radny Piotr Rosłoniec wnioskowała w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji, aby w planie wydatków 
majątkowych na 2010 rok. (Tabela Nr 2) wprowadzić następujace zmiany:

− pkt 1, budowa kanalizacji  sanitarnej  w Celestynowie,  ul.  Prusa, ul.  Radzińska, ul.  Wesoła – 
zwiększa się kwotę środków własnych z 300 tys. zł na 748 088 tys. zł, natomiast kredyty na 251 
912 zł,

− pkt 3, budowa kanalizacji sanitarnej w Pogorzeli w gminie Celestynów, dochody własne zostają 
na poziomie 0, natomiast 400 tys. zł pozostaje w kredytach.

− pkt 6, budowa kanalizacji  sanitarnej  w Celestynowie,  ul.  Leśna,  środki własne pozostają na 
poziomie 200 tys. zł, a kredyty i pożyczki 1. 331 492 zł,

− budowa ul.  Rękasa,  ul.  Inżynierskiej  w Celestynowie,  pozostawia się całkowitą  kwotę na to 
zadanie czyli 150 tys. zł, z tym że cała kwota będzie wpisana jako dochody własne. 

      -     opracowanie projektu i wykonanie termomodernizacji Zespołu Szkół w Celestynowie oraz boisk,

             zwiększa się środki własne do kwoty 300 tys. zł, zmniejsza się kredyty i pożyczki do 500 tys. zł.

Komisja zobowiązuje Wójta do poprawienia wszystkich zapisów w załącznikach oraz dopasowania 
uzasadnienia do przegłosowanych zmian przez Komisję. 



Poprawka Komisji została przyjęta 11 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały  w sprawie  zmiany uchwały budżetowej  na rok 2010 polegającej  na dostosowaniu uchwały 
budżetowej do wskazań i zaleceń zawartych w uchwale nr 48/K/10 Kolegium RIO z dnia 03 lutego 2010 
r.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 2.
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla gminy 
Celestynów na lata 2010 – 2015.

Pani  Barbara Markowska  powiedziała,  że program został  opracowany w celu  pozyskiwania  przez 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  pieniędzy ze środków unijnych.  Program jest  bardzo ogólny. 
Również  inne  instytucje  mogą  z  tego  programu  skorzystać.  Głównym  celem  programu  jest 
zaktywizowanie mieszkańców Gminy. 

Radny Michał Winiarski, powiedział, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały  w sprawie  przyjęcia  Programu Aktywności  Lokalnej  dla  gminy Celestynów na lata  2010 – 
2015.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 3.
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Celestynów  w  rejonie  ulic  Św.  Kazimierza, 
Osieckiej, Wrzosowej i Partyzantów.

Pani  Halina  Szyszko  powiedziała,  że Radni  podejmowali  uchwałę  w tej  sprawie  27  listopada.  17 
grudnia Wojewoda Mazowiecki złożył uwagi do tej uchwały. Uwagi dotyczyły zbyt mało precyzyjnego 
wyznaczenia granic, głównie działki nr 113. Załącznik graficzny został poprawiony. Treść uchwały jest 
taka sama.

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  Komisja  Ładu  i  Środowiska  zaopiniowała  projekt 
pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  miejscowości  Celestynów  w  rejonie  ulic  Św.  Kazimierza,  Osieckiej,  Wrzosowej  i 
Partyzantów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Ad.pkt 4, ppkt 4.
Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego 
członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.

Pan  Sławomir  Górczyński  powiedział,  że  została  dokonana  zmiana  ustawy  o  ochronie 
przeciwpożarowej w wyniku, której do kompetencji Rady należy ustalenie wysokości ekwiwalentu.

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członka ochotniczej straży pożarnej, 
który  uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym  lub  szkoleniu  pożarniczym  organizowanym  przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt 4, ppkt 5.
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie   zatwierdzenia projektu nr POKL.09.01.02 -14-109/09 
,,Kompetencje naszą siłą! Program wyrównywania szans edukacyjnych wśród uczniów w Gimnazjum 
im.,,Skrytego” w Celestynowie.

Wicewójt  Wojciech  Nastula  powiedział,  że  gmina  Celestynów  we  współpracy  z  gimnazjum  w 
Celestynowie  złożyła  w  odpowiedzi  na  konkurs  wniosek,  który  został  zaakceptowany.  Jednym  z 
wymaganych dokumentów jest uchwała Rady Gminy.

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr  POKL.09.01.02  -14-109/09  ,,Kompetencje  naszą siłą! 
Program  wyrównywania  szans  edukacyjnych  wśród  uczniów  w  Gimnazjum  im.,,Skrytego”  w 
Celestynowie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt 4, ppkt 6.
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady 
Gminy Celestynów na rok 2010.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Celestynów na rok 2010.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt 4  , ppkt 7.  



Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia do realizacji  projektu systemowego 
”Szansa na lepsze jutro” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Pani Barbara Markowska  powiedziała, że już trzeci rok będzie realizowany projekt pt.:,,Szansa na 
lepsze jutro”. Projekt był omawiany zarówno na Komisji Zdrowia jak i Komisji Finansów.

Radny Michał Winiarski powiedział, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  projektu  systemowego  ”Szansa  na  lepsze  jutro”  w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt 4, ppkt 8
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  Wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości zabudowanej polożonej w Ostrowie nr 21.

Pan  Piotr  Bartoszewski  powiedział,  że  Rada  gminy  w  2009  roku  podjęła  uchwałę  w  sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Ostrowie, o numerze 21. (dz. ew. 147/5 z obr. 
Ostrów). Wójt zlecił opracowanie operatu szacunkowego, który określa wartość prawa własności działki 
na kwotę 65 000 zł oraz wartość budynku zajmowanego przez najemców na kwotę 55 605 zł. Na mocy 
art. 68 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r.  o gospodarce nieruchomościami  Wójt Gminy może udzielić 
za zgodą  Rady  Gminy  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  zgodnie  z  art.  67  cytowanej  ustawy, 
jeżeli nieruchomość zbywana jest  w trybie  bezprzetargowym, między innymi  na cele mieszkaniowe. 
Projekt dotyczy wyrażenia zgody na udzielenie 95% bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości. 

Radny Piotr Rosłoniec złożył wniosek formalny o pięć minut przerwy, aby mogła się zebrać Komisja 
Finansów.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Komisji  Finansów i Inwestycji  Piotr Rosłoniec  wnioskował o zdjęcie projektu z 
porządku obrad i skierowanie pod obrady Komisji celem wyjaśnienia spornych kwestii.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radna Teresa Błachnio wnioskowała, aby projekt wrócił pod obrady następnej Sesji.

Ad.pkt 4, ppkt 9. 
Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  przez 
Gminę Celestynów w 2010 roku.

Skarbnik  Agnieszka  Kurek  poinformowała,  że  zaciąga  się  kredyt  długoterminowy  w  wysokości 
1.128.088,00 zł (milion sto dwadzieścia osiem tysięcy osiemdziesiąt osiem złotych) z przeznaczeniem 



na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek przypadających do spłaty w 2010 roku. Prawne 
zabezpieczenie uzyskanego kredytu wraz z oprocentowaniem i innymi kosztami stanowi weksel własny 
in blanco z deklaracją wekslową oraz oświadczenie o poddaniu się egzekucji.  Spłata rat kapitałowych 
będzie następowała w latach 2011-2015, a odsetki w latach 2010-2015 i zostanie pokryta z dochodów 
gminy – z tytułu podatków i  opłat  lokalnych.  W związku z realizacją budżetu zachodzi  konieczność 
podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Kredyt ten zostanie przeznaczony 
na spłatę rat kredytów i pożyczek zaciągniętych w poprzednich latach, a przypadających do spłaty w 
2010 roku. Zgodnie z Uchwałą Budżetową Nr 265/09 z dnia 29 grudnia 2009 roku rozchody te nie 
znalazły pokrycia w planowanych dochodach budżetu.  Podjęcie uchwały jest pierwszym elementem 
procedury kredytowej. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2010 roku.

Uchwała została podjęta 13 głosami za.

Ad.pkt 4, ppkt 10. 
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Pan Piotr Bartoszewski powiedział, że projekt dotyczy sprzedaży działki ewidencyjnej 411/3 z obrębu 
Celestynów, o powierzchni 924 m2 oraz 411/4 z obrębu Celestynów, o powierzchni 925 m2 położonych 
w  Celestynowie  przy  ulicy  Rejtana.  Prawnie  uregulowana  jest  w  Księdze  Wieczystej  o Nr 21635 
prowadzonej  przez  IV Wydział  Ksiąg  Wieczystych  Sądu  Rejonowego  w Otwocku,  działek 
ewidencyjnych 975/4,  975/5,  975/6,  975/7,  975/8,  975/9,  975/10  z  obrębu  Celestynów,  każda  o 
powierzchni 987 m2 położonych  w Celestynowie w rejonie ulic Orzeszkowej, Laskowskiej, Szkolnej i 
Leśnej i stanowiących własność Gminy Celestynów, działek ewidencyjnych 147/6 z obrębu Ostrów, o 
powierzchni  600  m2,  147/7  z  obrębu  Ostrów,  o  powierzchni  100  m2,  147/8  z  obrębu  Ostrów,  o 
powierzchni  500  m2 oraz  147/9  z obrębu  Ostrów,  o  powierzchni  500  m2 położonych  w Ostrowie  i 
stanowiących  własność  Gminy  Celestynów,  nieruchomość  składających  się  z  działki  ewidencyjnej 
811/1,  812/1,  813/1 i  814/1 z obrębu Regut,  o łącznej  powierzchni  1858 m2 położonej  w Regucie i 
stanowiącej własność Gminy Celestynów, nieruchomość składającej się z działki ewidencyjnej 1576 o 
powierzchni  1400  m2 oraz działki  ewidencyjnej  1576  o  powierzchni  1900  m2 z obrębu  Ponurzyca, 
położonej   w Ponurzycy  i  stanowiącej  własność  Gminy  Celestynów.  Zbycie  działek  zostało 
przewidziane w Budżecie Gminy na rok 2010r. Wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości pozwoli 
pozyskać środki na realizację inwetycji.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, że Komisję dziwi, że 
Wójt już w lutym planuje sprzedaż działek, niewiedząc jakie będą dochody. W poprzednim roku dzięki 
postawie  Rady nie  było  potrzeby  sprzedaży  działek  a budżet  jakoś  się  domknął.  W projekcie  jest 
umieszczonych 19 działek do sprzedaży a w budżecie dochód ze sprzedaży działek jest zaplanowany 
na kwotę 700 tys. zł. W projekcie do sprzedaży przeznaczone są cztery działki z miejscowości Regut, 
te same, które Wójt palnował sprzedać w końcu roku. Mieszkańcy Reguta skierowali protest w sprawie 
sprzedaży  tych  działek.  Podobnie  wygląda  sytyacja  w  Ostrowie.  Na  tą  chwilę  poziom  realizacji 
inwestycji nie uzasadnia wprowadzania do budżetu dodatkowych dochodów. Z powyższych powodów 
Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.



Uchwała nie została podjęta.

Ad.pkt 4, ppkt 11. 
Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  funduszu 
sołeckiego.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w dniu 9 czerwca 2009 roku Rada Gminy Celestynów 
podjęła uchwałę Nr 210/09 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 
roku. Zgodnie z art. 1 ust 1 w/w ustawy w kolejnych latach Rada Gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w 
budżecie gminy   środków stanowiących fundusz sołecki, podejmując uchwałę do dnia 31 marca roku 
poprzedzającego rok budżetowy. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 12. 
Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały w sprawie oddania  w użyczenie  na czas oznaczony cześci 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

Pan Piotr Bartoszewski powiedział, że w dniu 14 stycznia br. do Urzędu Gminy Celestynów wpłynął 
wniosek Instytutu Wysokich Ciśnień Polskiej Akademii Nauk z prośbą o użyczenie Instytutowi części 
nieruchomości  o  powierzchni  około  3700  m.kw.  wraz  z  budynkiem warsztatowo  – produkcyjnym o 
powierzchni około 1750 m.kw. na okres co najmniej 17 lat. Posiadanie przez Instytut umowy użyczenia 
niezbędne jest  do rozpoczęcia  realizacji  inwestycji  realizowanych przy wsparciu  funduszy unijnych. 
Działka 513/3 z obr. Celestynów stanowi własność Gminy Celestynów. Położona jest na terenie nie 
objętym  ustaleniami  planu  zagospodarowania  przestrzennego  ponieważ  obowiązujący  plan 
zagospodarowania przestrzennego utracił swoją ważność dnia 31 grudnia 2003 roku na mocy art. 87 
ust. 3 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec poinformował,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w użyczenie na czas oznaczony cześci nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 13, ppkt 14, ppkt 15, ppkt 16, ppkt 17, ppkt 18,ppkt 19, 



Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów, (projekty od Nr 1- 7).

Pan Piotr Bartoszeski omówił projekty uchwał. Powiedział, że dzierżawy dotyczą działek: 707/2 z obr. 
Stara Wieś, 4/1 z obr. Stara Wieś, 10/1 z obr. Stara Wieś, 376/13 z obr. Celestynów, 707/1 z obr. Stara 
Wieś, 11/4 z obr. Stara Wieśi 1046/2 z obr. Celestynów.

Przewodniczący  Komisji  Ładu  i  Środowiska   Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała wszystkie projekty uchwał w sprawie dzierżawy pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 1).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 3).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 4).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 5).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 6).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.



Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierzawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (projekt Nr 7).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 5.
Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.

Pan  Paweł  Tomala  powiedział,  że  w  ubiegłym  tygodniu  zostały  otwarte  oferty  na  przetarg  na 
wykonanie  projektu  kanalizacji  sanitarnej  w  miejscowości  Dąbrówka  i  Stara  Wieś.  Od  momentu 
otwarcia są 30 dni na wybór najkorzystniejszej oferty. Najkorzystniejsza oferta w tym momencie wynosi 
298 000 zł, natomiast na dzień dzisiejszy nie wiadomo czy oferta spełnia wszystkie wymogi formalne. 
W dniu jutrzejszym będą otwarte oferty przetargu na budowę ulicy Prusa w miejscowości Glina. Na 
początku  marca  będą  otwarte  oferty  na  przetarg  dotyczący  budowy  kanalizacji  w  Celestynowie, 
Zadanie  9.  Odnośnie  klubu  Maluch  w  Pogorzeli  szczegółowych  informacji  udzieli  Pani  Danuta 
Czerwińska.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział,  że od  czasu zmiany  na stanowisku  wicewójta 
zgodnie z Regulaminem Organizacyjnym Urzędu gminy osobą odpowiedzialną za gminną Oświatę jest 
bezpośrednio Wójt. Pani Danuta Czerwińska jest Kierownikiem Zakładu Obsługi Szkół i w sposób nie 
zrozumiały zajmuje się inwestycjami Oświatowymi.

Wójt Stefan Traczyk  powiedział,  że Wójt może upoważnić każdego pracownika do różnych zadań. 
Zaznaczył, że Pani Czerwińska jest doświadczonym pedagogiem i organizatorem. 

Pan Paweł Tomala  powiedział, że jest podpisana umowa na budowę ulicy Rękasa w Celestynowie 
oraz na budowę ulicy Poniatowskiego. Jeśli tylko poprawią się warunki pogodowe wykonwcy wejdą na 
plac budowy i rozpoczną prace. Odnośnie remontu sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Celestynowie 
to prace, które są objęte umową zostaną wykonane do końca marca.

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał kto będzie wykonywał naprawę dróg po kanalizacji w Pogorzeli.

Pan Paweł Tomala powiedział, że dwa tygodnie temu spotkał się z wykonawcą. Zadeklarował się, że 
te roboty wykona.  Jednocześnie Urząd podpisał  umowę z firmą na mielenie gruzu przed Urzędem. 
Jeżeli wykonawca kanalizacji nie dokonana naprawy dróg we własnym zakresie zostanie to wykonane 
na koszt gminy a koszty zostaną potrącone z wynagrodzenia wykonawcy kanalizacji.

Radny  Witold  Kwiatkowski  zapytał  jakie  prace  są  planowane  do  realizacji  odnośnie 
termomodernizacji Gimnazjum.

Pan Paweł Tomala powiedział, że po ustaleniach z Panią Dyrektor postanowiono po zakończeniu roku 
szkolnego  zakończyć  prace  remontowe  wewnątrz  sali.  Rozważany  jest  także  remont  kolejnych 
fragmentów Zespołu Szkół. Pełny zakres rzeczowy remontu będzie określony do końca marca.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał kiedy będzie ogłoszone postępowanie przetargowe na budowę 
kanalizacji w Celestynowie, Zadanie X ?



Pan Paweł  Tomala powiedział,  że jest  pozwolenie  na budowę.  Na chwilę  obecną Wójt  nie  wydał 
polecenia o o głoszeniu przetargu. 

Wójt Stefan Traczyk  powiedział,  że po zapoznaniu się ze zmianami do budżetu przegłosowanymi 
przez Radnych na dzisiejszej Sesji Pani Skarbnik podejmie decyzję o kontrasygnacie umowy.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał jaki jest zakres inwestycji budowy ulicy Szkolnej w tym roku?

Pan Paweł Tomala powiedział, że na chwilę obecną nie planowany jest żaden zakres, ponieważ Wójt 
w  projekcie  budżetu  zaproponował  na  remont  dróg  po  kanalizacji  kwotę  400 tys.  zł,  jednak  Rada 
mniejszyła tą kwotę do 200 tys. zł. Po wykonaniu ulicy Poniatowskiego nie wystarczy pieniędzy na 
budowę ulicy Szkolnej. Dodał, że umowa z wykonawcą ulicy Poniatowskiego jest już podpisana.

Radny Witold Kwiatkowski wnosił o informowanie Komisji Finansów odpowiednio wcześniej o braku 
środków, aby Komisja mogła zaproponować Radzie inne rozwiązanie w tym zakresie.

Radny Piotr Rosłoniec  powiedział,  że w budżecie na 2010 rok jest kowta 200 tys.  zł na Zadania 
budowa ulicy Szkolnej i Poniatowskiego. Wójt  podpisał taką umowę, taki zakres rzeczowy, że na ulicę 
Szkolną nie starczy środków. 

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  zapytał  mecenasa  czy  Wójt  może  podpisać  umowę  z 
wykonawcą na jakieś  zadanie  rodzące istotne  skutki  finansowe bez  kontrasygnaty  Skarbnika,  przy 
wiedzy, że nie ma na ten cel zabezpieczonych w budżecie środków i czy może za fakturę wynikającą z 
tej umowy zapłacić. 

Mecenas powiedział, że trudno jest mu w tej chwili na takie pytanie odpowiedzieć. Poinformował, że 
może przygotować precyzyjne stanowisko w tej sprawie.

Radny Piotr Rosłoniec poprosił mecenasa o opinię na piśmie, czy jest możliwe, że Wójt w końcu roku 
podpisuje  umowę  skutkującą  finansowo  na  rok  następny,  nie  mając  pewności,  że  środki  zostaną 
przyznane. Budżet obowiązuje od 1 stycznia. Wójt tą umowę zrealizował i zapłacił bez zapewnienia 
takiej pozycji w budżecie. 

Mecenas poprosił, aby te pytania były sformuowane na piśmie. 

Ad. pkt 6.
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

Radny Robert  Wicik  powiedział,  że  w sprawozdaniu jest  pozycja:,,  podpisanie  umowy z Wojewódzkim 
Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, a sprawie umorzenia pożyczki.”.Radny zapytał na 
jaką kwotę została umorzona pożyczka i czy te środki są jakoś ujęte w tegorocznym budżecie ?

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że umorzenie opiewa na kwotę ponad 700 tys. zł a dotyczy ono budowy 
kanalizacji, zadania 9. Wójt powiedział, że Radny Piotr Rosłoniec zabrał z naprawy dróg po kanalizacji kwotę 
200 tys. zł oraz dodał, że takie postępowanie jest jego zdaniem niegodziwością.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że żaden Radny jednoosobowo nie może podjąć 
żadnej decyzji. Rada jest ciałem 15 osobowym. 



Ad.pkt 7.
Sprawy różne.

Radny Piotr Rosłoniec  zapytał Wójta czy jest możliwe, aby inne osoby dokonywały wpisów na jego 
bloogu ?

Wójt Stefan Traczyk  powiedział,  że stara się w ramach posiadanego czasu komentować zarówno 
sprawy wagi krajowej jak i samorządowej. Jeśli chodzi o możliwość włamania się do systemu nie jest w 
stanie odpowiedzieć, gdyż musi skontaktować się z informatykiem.

Radny Piotr Rosłoniec zapytał czy którykolwiek z wpisów na bloogu Wójta został umieszczony przez 
inną osobę?

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że ostatnio nie sprawdzał archiwum, więc nie jest w stanie w tym 
momencie odpowiedzieć. 

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że domaga się od Wójta odpowiedzi na piśmie czy którykolwiek ze 
wpisów na bloogu Wójta od początku roku jest innej osoby niż Wójta?

Radny Mirosław Rosłoniec powiedział, że dziękuje Pani Dyrektor Gospodarki Komunalnej za szybkie 
działanie w sprawie awarii kanalizacji oraz w sprawie odśnieżenia ulicy. 

Dyrektor Szkoły Pani Regina Kwaśniewska powiedziała, że w czerwcu 2008 roku zapadła decyzja 
sanepidu, że boisko do piłki nożnej ma być wyremontowane do 2009 roku. Pani Dyrektor zwracała się z 
prośbą o środki  na remont.  Termin remontu boiska został  przedłużony do sierpnia  2010 roku.   W 
wyniku  rozmów  z  Panem  WiceWójtem  zostało  ustalone,  że  projekt  boiska  zostanie  zapłacony  z 
pieniędzy  zarobionych  przez  Szkołę.  Jutro  odbędzie  się  spotkanie  z  osobą,  która  ewentualnie  ten 
projekt przygotuje. 

Wicewójt Wojciech Nastula powiedział, że sprawa jest bardzo pilna. Inwestycję można sfinansować z 
programu ,,Blisko  boisko”,  do  którego  nabór  kończy  się   31  marca.  Wymogiem tego  projektu  jest 
posiadanie dokumentacji oraz zabezpieczenie połowy wkładu własnego.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał dlaczego propozycja rozwiązania tego problemu nie znalazła się w 
budżecie na 2009 rok?

Wójt  Stefan  Traczyk powiedział,  że  co  roku  Radni  dostają  zestawienie  wniosków  do  budżetu. 
Natomiast jest okazja, żeby sfinansować przedsięwzięcie ze środków zewnętrznych. 

Pani  Dyrektor  Gospodarki  Komunalnej  poinformowała,  ze  zakład  będzie  realizował   rozliczenie 
zimowego utrzymania dróg,  wykonanie równania dróg gruntowych po zimie,  latem i na jesieni  oraz 
odławianie  psów.  Wszystkie  drogi  gruntowe  będą  równane  trzy  razy  w  roku.  Natomiast  drogi  w 
miejscowości  Celestynów,  Glina  i  Pogorzel  będą  równane  dodatkowo  po  większych  opadach. 
Harmonogram prac będzie ustalany w połowie marca, jak zejdzie śnieg. 

Ad.pkt 8.
Wnioski i oświadczenia radnych.



Ad.pkt 9.
Protokół z ostatniego posiedzenia Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  zamknął obrady.                  

                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                         Bogdan Wójcik

 

Sporządziła:

Katarzyna Świderska


